
Protokoll fra styremøte i Kristiansand  
Tennisklubb      

        
     
 
 

Møtenummer: 4/23  
Dato: 29.03.23 
Kl.: 18:30-20:30  
Sted: KTK, Klubbhuset  
 
Til stede: Øistein Wirak, Glenn Skare Pedersen, Daniel Håkestad, Ane Scheel, Kristin Natvig, 
Maren F. Frivold, Jostein Akselsen, Kristin Jordal (referent) 
 
Ikke til stede: Erik Freuchen 
 
Saksliste 
 
23/23 Konstituering av nytt styre 

 
24/23 Informasjon/status administrasjonen («Hvem gjør hva» nå og fremover) 
Kort info fra Øistein om oppgavefordeling i koordinatorteam bestående av Svein, Øistein og  
Kristin. 
 
25/23 Status Spond Vært prøvd ut i enkelte grupper i klubben og blitt godt mottatt. Spond 
brukes i mange klubber og er et godt kommunikasjonsmiddel.  
 
26/23 Fordeling av faste ansvarsområder i styret  
 

• Øistein Wirak (styrets leder) 
o Leder av sportsutvalget 
o Ressursperson for markedsutvalget 
o Medlem i anleggskomiteen 
o Overordnet ansvar for tilgangsstyringer mv. 

 
• Kristin Natvig 

o Tennis-kids 
o Kraftklubb 

• Glenn S. Pedersen 
o Dokumentarkiv (Google-drive) 
o Sosiale medier (overordnet ansvar) 
o GDPR 

• Jostein Akselsen 



o Leder av anleggsutvalget. 
• Kristin Jordal 

o Styremøtereferater 
Personalansvarlig 

• Ane Scheel 
o Medlem i sportsutvalget 
o Ansvar for organisering av dugnader (kiosk etc.) i forbindelse med avvikling av 

turneringer (i samarbeid med trivselsutvalget) 
• Maren F. Frivold 

o Leder av markedsutvalget 

• Erik Freuchen 
o Arbeidsavtaler 
o Andre avtaler (overordnet ansvar) 
o Forsikringsavtaler (overordnet ansvar) 

• Daniel Håkestad 
o Barneidrettsansvarlig 
o Trenerattester 

Politiattester 
 
27/23 Fordeling av utredningsoppgaver mv.  
 

• Administrative løsninger fremover: 
 Øistein, Erik og Daniel utreder grundig hva som er klubbens behov før det gjøres endelige 
bestemmelser for veien videre. 
 

• Samarbeid Ril:   
Maren/Glenn/Christian Wirak undersøker muligheter for et konstruktivt samarbeid med RIL. 
 

• Utrede Bytte av bookingsystem og medlemsregister?  
Klubben må ha et medlemsregister som er godkjent av NIF. Halbooking er ikke et slikt 
register i dag, men det kan gjøres NIF godkjent mot en tilpasningskostnad. 
 Spond er en god kommunikasjonsmåte ut til medlemmene, medlemmene kan også 
kommunisere inn her. Spond er godkjent av NIF.  
Matchi kan være et alternativ til Halbooking. Veldig mye brukt i klubber rundt i landet. Lett å 
bruke for både medlemmer og ikke-medlemmer. 
En løsning for oss kan være å bruke begge disse. Matchi for banebooking, Spond for 
kommunikasjon. Glenn ser på hvordan bytte av system kan gjøres praktisk. Svein kan være 
en ressurs her. Ny løsning tidligst på plass til kursstart høst 2023.  
 

• Vedlikeholdsplan for anlegget:  
Jostein holder i dette. Undersøker mulighet for lån av snøfreser med kommunen. Tar dialog 
med Bente Løvås angående utredning av lyddemping i hallene. Jostein og Øistein undersøker 
løsninger for belysning utebaner, samt «repair» kit til innebaner til neste styremøte. 
 

• Tenniskids og kraftklubb: 
 Kristin Natvig 
 



• Inkluderingsansvarlig:  
Charlotte sammen med styret finne ut hva denne rollen innebærer og hva den skal romme. 
 

• Oppdatere klubbens vedtekter: Erik Freuchen tar ansvar for at dette er gjort før 
årsmøtet 2024. 

 
• GDPR: Glenn fortsetter i rollen som ansvarlig. 

 
• Sosiale medier/informasjonskanaler: Glenn holder i dette. Undersøker GDPR ift bruk 

av bilder o.l. til neste styremøte. 
 

• Medlemsundersøkelse: Maren og Ane tar seg av dette. Ser for seg en undersøkelse til 
høsten er naturlig. Ønske om også å sende undersøkelse til medlemmer vi har mistet 
for å prøve å kartlegge årsaker til at de har valgt bort tennis. Glenn undersøker om 
dette er mulig med tanke på GDPR. 

 
• Strategi og handlingsplan: Glenn og Jostein jobber kortsiktig og langsiktig med dette. 

Lager mål for høsten. 
 

• NTFs «aktiv klubb»:  Glenn og Jostein. 
 
28/23 Orienteringssaker 
• Klubbtøyavtale:  Avtale inngått mellom KTK, Babolat, Intersport. Første bestilling går 15. 

april. Prøves og bestilles på Intersport Skippergata. Spesialpriser på gule Babolat 
tennisballer, 20% på tennis sortement fra Babolat, 15% på øvrige varer, ikke salgsvarer. I 
tillegg til 25% rabatt på Babolat klubbkolleksjon. 

• Nøkkeldatoer 2023 – oversikt henger nå i glassmonter på bane 2 
• Regnskap pr. 28.2.23 
• Status anleggsutvidelse – Jostein og Øistein tar kommunikasjon med kommunen. 
• Status sponsorater – I overkant av 200 000 hittil i år. 
• Status utvalg: Juniorutvalg og veteranutvalg er ikke oppe og går. Kristin J og Kristin N. 

undersøker mulige medlemmer til juniorutvalg til neste styremøte. Samt er 
turneringsutvalg uavklart.  

o Øvrige utvalg: 
• Sportsutvalget 
Leder: Øistein A. Wirak 
Medlemmer: Ane Scheel, Markus Furuborg, Linn Thorsdahl 
• Trivselsutvalget: 
Ledere: Anne S. Aasbø og Solveig Van Ditshuizen 
Medlemmer: Trude Robstad, Christine Høyer Sørensen, Liv Renstrøm, Hedvig Engen, Edit 
Nordgaard, Eva Narum. 
• Markedsutvalget: 
Leder: Maren Frivold 
Medlemmer: Jan F. Ugland, Camilla Christensen, Karolina Hogga 
(Øistein Wirak, ressursperson) 
Ønsker flere medlemmer for å arbeide mer effektivt. Øistein hører med Camilla Christensen 
om ho vil ta arbeidet med kontrakter, oversikter og struktur. 



• Anleggsutvalget: 
Leder: Jostein Akselsen 
Medlemmer: Øistein A. Wirak, Christian Wirak 
(Svein Jonassen, Ressursperson, økonomi) 
• Hjørringkomite: 
Leder: Solveig V.D 
Medlemmer: Edit Nordgaard, Hedvig, Wenche B. Eriksen, Kristian B. Nikolaisen, Anne Aasbø 
• Status Tenniskids  
Utdanningshelg i Kristiansand 15-16. april kl  10-17. Foreldre som er interesserte kan også 
delta. Klubben dekker kostnad for våre juniortrenere. Kristin N er godt i gang med jobben 
som ansvarlig og har godt samarbeid med Arendal TK.  
• Tennisskole i sommer – info om tennisskoler må ut innen 15. april. Øistein og Kristin J tar 

ansvar for dette.  
Øistein Undersøke om det er mulig med noe støtte fra kommunen. Vi må vurdere å 
annonsere i FVN, samt henge opp plakater og annonsere på Facebook. 
 
29/23 Deltakelse i 17. mai tog: Vi ser det som riktig å ta pause fra toget i år grunnet dårlig 
oppmøte i fjor. Målet må være å mobilisere godt til neste år! 
 
30/23 Eventuelt 
 
Kristin Natvig sjekker om klubben bør ha en HMS ansvarlig. 
 
 

Neste møter 

 

Torsdag 11. mai 18:30-20:30 

Torsdag 8. juni 18:30-20:30 

 

 

 

 

 

 

 
 


